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	申請號碼 Application No. (僅供SGS使用 For SGS only)：     

	1. 申請廠商資料 Information about applicant  

	**SGS僅提供英文版VoC，故申請廠商資料請務必中、英文兩者皆填**

公司名稱: 
Company name: 
公司地址:             -              
Office Address:      
統一編號 Invoice No.: 
聯絡人(已授權) Contact person (authorized):      
電話 Tel No.:          分機 Ext.:           傳真 Fax No.:      
手機 Moblie:           電子信箱 e-mail:          負責人 Person in charge:      
製造商 Manufacturer:      

	2. 付款廠商資料 Information about payer 

	付款廠商:      同申請廠商(免填)                           
Payer:           same as applicant  
發票地址:             -              
Bill to Address:      
統一編號 Invoice No.: 
聯絡人(已授權) Contact person (authorized):      
電話 Tel No.:           分機 Ext.:           傳真 Fax No.:      
手機 Moblie:            電子信箱 e-mail:      

	3. VoC格式 Format of VoC；電子檔傳送方式 Delivery way of documents 

	SGS只提供英文版的電子檔評估報告 / VoC，並以電子郵件發送電子檔。
Only English electronic version of assessment report / VoC is available by default and deliver by email. 

	4. 服務資訊(僅提供英文版格式VoC，故產品資訊請務必填寫英文) Information about service 

	4.1 評估/認證涵蓋的國家/地區範圍 Country / region scope applied for assessment and certification 

	
	     

	4.2 產品資訊(僅提供英文版VoC，故產品資訊請務必填寫英文)  Information about product 

	            產品名稱 Product name：     
            產品型號 Model No.：     
                                                        

	5. 真實性聲明 Declaration of authenticity

	簽署方聲明，所有提供的文件是真實的並且各方面都與被評估的產品一致。所有提供的文件均已獲得文件擁有者的授權，並授權SGS用於產品符合性評估。
The undersigned declares that all provided documents are authentic and are in each aspect in accordance with the product to be evaluated. All provided documents have been authorized by the documents’ owner and are authorized to be used by SGS for compliance assessment.
（日期和簽名/蓋章）(Date and signature / stamp)      

	取發票方式： FORMCHECKBOX 
限掛郵寄          FORMCHECKBOX 
自取(若三天未自取則郵寄給客戶)

	備註 Remark：     

	申請人簽名Signature by applicant：     
	申請日期Date：     
	報告號碼Report No.：(條碼黏貼處)


本公司報告是遵循SGS服務通用條款規定製作，倘需此條款內容，請來電索取或  至http://www.sgs.com.tw/Terms-and-Condition 網站查閱。

除非申請廠商提出要求，測試結果之符合性判定不納入不確定度因素。SGS保有轉委託外部供應者執行測試之權利。
This document is issued by the company under its General Conditions of Service available upon request, and accessible at http://www.sgs.com.tw/Terms-and-Condition 
Unless required by the applicant, the statement of conformity in the report will not consider Measurement Uncertainty. SGS has the right to subcontract the test to the external supplier
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